
Stanovisko Vedenia Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave 

k vyhodnoteniu dotazníka absolventov magisterského a doktorandského štúdia, 

ktorí ukončili štúdium v akademickom roku 2021/2022 

 

 

Vážené absolventky, vážení absolventi Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave 

v akademickom roku 2021/2022, 

 

     ďakujeme, že dvadsiati štyria z Vás sa vyjadrili v absolventskom dotazníku ku svojmu 

štúdiu na Právnickej fakulte Trnavskej univerzity v Trnave. Návratnosť dotazníka je tak vyššia 

než 20 %, čo môžeme označiť za relevantnú vzorku názorov. Teší nás, že nikto z respondentov 

neohodnotil nadobudnuté vedomosti a zručnosti na fakulte za podpriemerné či slabé. Naopak, 

prevládala odpoveď o nadpriemerných vedomostiach. Výučbu označilo za kvalitnú vyše 70 % 

respondentov. Pri otázke, či Vás Vaše vzdelanie optimálne pripravilo na uplatnenie sa v odbore, 

ste deviati odpovedali, že súhlasíte alebo skôr súhlasíte a piati, že skôr nesúhlasíte či 

nesúhlasíte. Ako vyplynulo aj z ďalšej otázky, väčšina z Vás by uvítala viac praktického 

vzdelávania. Jeho základom je však teoretické poznanie, ktoré musí vždy praxi predchádzať, 

a ktoré musíme sprostredkovať práve na univerzitách. Samozrejme ale budeme naďalej výrazne 

podporovať stáže a súťaže študentov, praktické (klinické) vzdelávanie, výučbu praktických 

prípadov na všetkých predmetoch či podporovať výučbu predmetov v anglickom jazyku, ktoré 

môžu tiež pootvoriť dvere k novým skúsenostiam. Neustále rozširujeme tiež spoluprácu 

s rôznymi subjektmi a podporujeme študentov v nadväzovaní kontaktov so subjektmi podľa ich 

preferencií (napr. prostredníctvom stáží, prostredníctvom možností študentov zorganizovať 

odborné podujatie a pod.). Tie zahŕňajú aj zahraničné subjekty, čo ste sami ocenili v ankete. 

Zároveň je vhodné na tomto mieste spomenúť proces zosúlaďovania študijných programov so 

štandardmi SAAVŠ, ktorým sme prešli v roku 2022, za účelom poskytovania ešte 

kvalitnejšieho vzdelávania orientovaného na študenta, ktorý sa môže tiež zapájať do inovácií 

študijných programov. Vo všeobecnosti možno povedať, že celková spokojnosť so štúdiom na 

fakulte bola podľa dotazníka takmer 80 %-ná. 

     Z dotazníku ďalej vyplýva, že 85 % respondentov je zamestnaných v odbore ,,právo,ˮ čo 

nás teší nielen z hľadiska Vašich nadobudnutých vedomostí, ale aj že Vás napĺňa to, čo ste 

vyštudovali. Sme veľmi radi, že nikto z Vás nepociťoval pochybnosť o akademickej povesti 

fakulty a že 85 % z Vás si myslí alebo má skúsenosť, že máme výbornú reputáciu medzi 

zamestnávateľmi. 

     S vybavením fakulty bolo spokojných tiež 85 % respondentov, rovnako aj s administratívou 

a viac než 90 % bolo spokojných s ochotou pedagógov. To sú pre nás tiež dôležité informácie, 

lebo sa snažíme, aby sa študenti na fakulte nielen vzdelávali, ale aj dobre cítili.  

     S vysokoškolským životom bolo spokojných takmer 80 % respondentov, čo možno hodnotiť 

veľmi pozitívne, najmä ak vezmeme do úvahy ešte nie optimálnu pandemickú situáciu v zime 

2022.  

     Štyria z Vás negatívne hodnotili ubytovanie, čo nás mrzí. Tu však zároveň treba dodať, že 

ubytovacie možnosti nie sú v kompetencii fakulty. 

     Záverom nám ostáva už len dodať, že Vám ešte raz všetkým ďakujeme, že ste si našli čas 

a vyjadrili svoj názor, na ktorom nám záleží a ktorý zohľadníme do budúcna.  

Želáme Vám veľa pracovných a osobných úspechov a veríme, že ostanete v kontakte so svojou 

alma mater aj prostredníctvom fakultných podujatí. 

 

 

Vedenie Právnickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave 


